
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 10. december 2024 kl. 18.30 Afbud: Mette 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

- Juniorudvalg: Asta 
Loppemarked aflyst på grund af manglende salg af stande, men Asta har mod på at 
prøve igen efter jul 
 

-      Drift, personale m.m.: Info fra Jan Michael 
Huller fyldes i asfalt bag ridehuset ved stakladen 
Der skal lys op mod udendørsbanen – muligheder undersøges 
Foldene langs alleen skal forbedres. Der arbejdes på nogle muligheder med 
kommunen. 
Der laves lys ved solarierne på samme måde som ved vandspiltorvet 
Der laves dræn/riste for at forhindre vandet i at løbe mod fold 14 & 15. 
Vaskemaskinen er i gang med at blive repareret og formodningen er, at den bliver 
ordnet. 

  
Nyt fra formanden 
  
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance: Driftoverskud på 673.820kr pr 30/11. 
 
Beretning fra øvrige udvalg 

- Stævneudvalg/Ida  
Klubstævne 21. december med efterfølgende julefrokost. Springstævne 24.-26. januar 
2025. 1.-2. marts dressurstævne med 1. afdeling af Kbh mesterskabet. 

- Festudvalg/ Aktivitetsudvalg/Ida  
 

- Cafeudvalg/Ulla  
 

- Sponsorudvalg/Dorte:  
 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
 

- Kommunen har givet støtte til de to nye solarier, som vi desuden har fået delvist sponseret af 
leverandør. 

- Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 
 

 



Side 2 
 

Rideskolen 
 

- Info fra rideskole/Maria R. Separat mail. Driften går fint, og der arbejdes videre på 
forskellige tiltag. 
 

Opgaver som skal løses 
 

 
              Punkter til drøftelse 

 
 
                  Diverse  

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida – mødet blev aflyst pga. sygdom men Ida og Pernille arbejder 
på det. 

- Forslag om at lave nogle forskellige vandrepokaler, som understøtter foreningsånden. 
Kriterier mv. diskuteres og udmeldes senere evt. på generalforsamlingen. 


